
Innspill til forvaltningsplanen for Hardangervidda 

Takk for et informativt møte på Geilo 31.10. Jeg vil gjerne komme med et mer utdypende innspill til 
det jeg målbar der. 

Det er ikke bygninger i seg selv som er problemet for reinen, men menneskene som kommer i 
forbindelse med bygningene. Sånn sett er det bygget mange nok fritidsboliger i tilknytning til 
villreinområdet. Derimot er det viktig å tilrettelegge for fotturisten som ønsker å gå på fjellet. Da kan 
en til en viss grad styre trafikken, gi informasjon og være i beredskap. 

Noe av det viktigste å informere om er selvfølgelig oppførsel i møte med rein. Jeg fikk en 
overaskende opplevelse for noen år siden da det var reinsdyr på åsen mellom Dagali og Skurdalen 
vest for rv.40. En rypejeger med hytte i område visste jeg var på hytta, jeg ringte han for å informere 
om reinen og oppfordre han til å være forsiktig. Det var for sent, da han tok telefonen var han i fyr og 
flamme for han hadde hatt årets opplevelse og kommet nær en reinsdyrflokk. Personen er over 
middels interessert i natur og forvaltning, dette er uvitenhet! Selvfølgelig gjør det ikke situasjonen 
enklere ved at alle i dag har med seg telefonen og ønsker å dokumentere opplevelsen med bilder på 
den. Tror ikke det er mange slike møter reinen skal ha før den blir usikker og trekker vekk fra 
området. 

Dagali 07.11.2024 

Emil Steira 

 


